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شب های قدر  در قاب تلویزیون
طبق روال هرســاله و به مناسبت فرارســیدن لیالی پرفیض قدر، 
شبکه های ســیما مراســم احیا در اماکن مقدس را در شب های 
نوزدهم، بیست و یکم و بیست سوم  پوشــش می دهند. شبکه یک 
ســیما در شــب نوزدهم  ماه مبارکرمضان مراسم شــب احیا  را از 
حرم امام رضا علیه الســام )صحن پیامبر اعظم صلوات الله علیه( 

پخش کرد. 
همچنین قرائت دعای جوشن کبیر و مرثیه سرایی با نوای حاج علی 

برادران و حاج احمد واعظی پخش شد.
شبکه2 سیما مراسم نخستین شب احیا  را که مصادف با شب ضربت 
خوردن امیرمومنان)ع( بود، از حرم حضرت معصومه سام الله علیها 
 روی آنتن این شبکه فرستاد. همچنین دعای جوشن کبیر با نوای 

عباس حیدرزاده برای شب زنده داران پخش شد.
شــبکه3 ســیما قرائت دعای جوشــن کبیر و مرثیه خوانی را با 
نوای عباس حیــدرزاده، محمدرضــا غامزاده و نبوی  در شــب 
نوزدهــم از امامزاده محمــد هال بــن علی علیه الســام آران 
و بیــدگل روی آنتن   بــرد. همچنین مراســم احیا از حســینیه 
همدانی ها با ســخنرانی حجت الاســام شیخ حســین انصاریان 
پخش شد.  شبکه4 ســیما در شــب نوزدهم  ماه مبارک رمضان 
مراســم احیا  را از مرقد امــام خمینی رحمه الله علیــه  روی آنتن 
 فرســتاد و حاج حمیــد رمضانپور هــم دعای جوشــن کبیر را

 قرائت کرد. شبکه5 سیما از حســینیه آیت الله حق شناس مراسم 
شب نوزدهم  ماه مبارک رمضان را پخش کرد.

قرائت دعای جوشن کبیر و مرثیه ســرایی هم توسط حاج مهدی 
سماواتی انجام   شد. شبکه افق مراسم شــب نوزدهم را از هیئت یا 
فاطمه الزهرا سام الله علیها شهر بابل با مرثیه خوانی و قرائت دعای 
جوشن کبیر توسط حاج محمدرضا بذری و سخنرانی حجت الاسام 

مهدی قائمی پخش کرد.

مراسم شب بیست و یکم  ماه مبارک رمضان
شبکه یک مراسم احیا و شب زنده داری شب بیست و یکم  ماه رمضان 
را از حرم مطهر امام رضا )ع( و صحن پیامبر اعظم صلوات الله علیه 
با قرائت دعای جوشن کبیر با نوای حجت الاسام جعفر اسامی فر 
پخش می کند. شبکه2 نیز مراسم شب بیســت ویکم  ماه مبارک 
رمضان   از حرم حضرت معصومه)س( و دعای جوشن کبیر با نوای 
سیدمهدی میرداماد را پخش می کند. سخنرانی و مراسم احیا هم با 

کام حجت الاسام مومنی  روی آنتن شبکه2 می رود. 
شبکه3 قرائت دعای جوشــن کبیر و مرثیه خوانی را با نوای عباس 
حیدرزاده، محمدرضا غامزاده و نبوی  در شــب بیســت و  یکم، از 
امامزاده محمد هال بن علی علیه السام آران و بیدگل روی آنتن 
می برد. همچنین مراسم احیا از حســینیه همدانی ها با سخنرانی 
حجت الاسام شیخ حسین انصاریان پخش می شود. شبکه4 مراسم 

احیا را از مرقد امام خمینی رحمه الله علیه  روی آنتن می فرستد. 
دعای جوشــن کبیر را حاج حمید رمضانپور و مرثیه خوانی را هم 
حاج احمد زمانی قرائت می کنند. حجت الاســام ســیدابراهیم 
رئیسی هم به عنوان ســخنران صحبت خواهد کرد. مراسم احیا را 
هم حجت الاسام ادیب یزدی انجام می دهد. شبکه5 سیما مراسم 
شب بیست ویکم ماه مبارک رمضان را از حرم حضرت عبدالعظیم 
حســنی علیه الســام پخش می کند. قرائت دعای جوشن کبیر و 
مرثیه سرایی هم توسط حاج محمدرضا غامرضا زاده و حاج احمد 
زین العابدین فرد صورت خواهد گرفت. سخنران و مراسم احیا هم 

حجت الاسام مسعود عالی خواهد بود.

مراسم احیای شب بیست وسوم  ماه مبارک رمضان
شبکه یک مراسم شب بیست و ســوم  ماه مبارک رمضان و سومین 
شب قدر را از حرم مطهر امام رضا )ع( و صحن پیامبر اعظم صلوات الله 
علیه پخش می کند. دعای جوشــن کبیر و مرثیه سرایی با قرائت 
ســیدمهدی میرداماد انجام خواهد شد. شــبکه2 سیما پوشش 
مراسم شــب بیست و ســوم  ماه مبارک رمضان را از حرم حضرت 
معصومه)س( و دعای جوشن کبیر را با نوای سیدعلی حسینی نژاد 
پخش می کند. سخنرانی و مراسم احیا هم با کام آیت الله میرباقری 
 روی آنتن شبکه2 می رود. شبکه3 سیما قرائت دعای جوشن کبیر 
و مرثیه خوانی را با نوای عباس حیدرزاده، محمدرضا غامزاده در 
شب بیست و سوم، از امامزاده محمد هال بن علی علیه السام آران 
و بیدگل روی آنتن می برد. شبکه4 سیما مراسم شب بیست وسوم  
ماه مبارک را از مسجد مقدس جمکران با قرائت دعای جوشن کبیر 
و با نوای حجت الاسام سیدبهاءالدین ضیایی برای شب زنده داران 
پخش می کند. سخنرانی و مراســم احیا هم با کام حجت الاسام 

دکتر رفیعی پخش می شود.
شبکه5 سیما از حرم مطهر حضرت عبدالعظیم حسنی علیه السام 
مراسم احیای شب بیست و سوم  ماه رمضان را روی آنتن می فرستد. 
حاج حسن شالبافان دعای جوشن کبیر را قرائت می کند. سخنرانی 
و مراســم احیا هم توسط حجت الاسام ســیدعلی قاضی عسکر 

انجام می شود.

تلویزیون

حمایت از برنامه سازان خلاق
سیدمحمدحسین هاشمی گلپایگانی، تهیه کننده این برنامه 
درباره شیوه های جدید برنامه ســازی  در سیما به خصوص در 
مناسبت ها به همشــهری می گوید: »همیشه در صداوسیما 
کار جدید انجام دادن نیازمند یک جســارت و داشتن اعتماد 

به نفس خاصی است. نکته اش این است که وقتی طرح جدیدی 
برای برنامه عنوان می شود، مدیران شبکه های مختلف، گمان 
می کنند که ممکن است برنامه تولیدشده بازخوردی نداشته 
باشد و به همین دلیل آنطور که باید و شاید از طرح و ایده جدید 
حمایت نمی کنند، اما وقتی برنامه ساخته شده و از قضا موفق 

هم می شود، مدیران خیالشان راحت می شود.«  

مکث

معرفی فیلم های اکران عید فطر 

فیلم های اکران »عید فطر« از چهارشــنبه 3۰فروردین به 
نمایش درمی آیند.   فهرست فیلم هایی که در عید فطر اکران 

می شوند به شرح زیر است: 
فیلم سینمایی »آهنگ دونفره« به کارگردانی »آرزو ارزانش« 
با پخش »فیلمیران« به سرگروهی پردیس ایران مال، فیلم 
سینمایی »دســته دختران« به کارگردانی »منیر قیدی« 
با پخش »بهمن سبز« به ســرگروهی پردیس آزادی، فیلم 
سینمایی »ســه کام حبس« به کارگردانی »سامان سالور« 
با پخش »خانه فیلم« به ســرگروهی پردیــس ملت، فیلم 
سینمایی »باباسیبیلو« به کارگردانی »ادوین خاچیکیان« 
با پخش »رسانه فیلمســازان مولود« به سرگروهی پردیس 

مگامال.
با توجه به درخواست تهیه کننده فیلم سینمایی »پرونده باز 
اســت« به کارگردانی زنده یاد کیومرث پوراحمد، در جلسه 
شورای صنفی نمایش روز یکشنبه 2۰ فروردین، مقرر شد 
به منظور نکوداشــت این کارگردان فقید، شــورای صنفی 
شرایط لازم را برای اکران این فیلم پس از اعام پخش کننده 

و دریافت پروانه نمایش در اسرع وقت مهیا کند.
پیش تر قرار بود کــه »ماقات با جادوگر« ســاخته حمید 
بهرامیان و با بازی مانی حقیقی و امیرمهدی ژوله، از آنجا که 
در آخرین لحظات از برنامه اکران عید نوروزی کنار گذاشته 
شده بود، در برنامه اکران عید فطر حتما حضور داشته باشد، 

اما به نظر می رسد فعا خبری از اکران این فیلم نیست.

اکران یک فیلم نمایش داده شده!

خبر صدور پروانه نمایــش فیلم »های پاور« در حالی از ســوی 
سازمان سینمایی اعام شده است که این فیلم در تعطیات نوروز 
از تلویزیون پخش شــد. البته این نخستین بار نیست که فیلمی 
ابتدا در تلویزیون نمایش داده می شود و بعد قرار است در سینما 
اکران شود. 2 فیلم »تک تیرانداز« و »یدو« پیش از اکران عمومی 
در ســینما، به مناســبت نوروز ۱4۰۰، از تلویزیون نمایش داده 
شــدند و به این ترتیب در یکی، 2 سال گذشته بدعتی در سینما 
گذاشته شد که فیلم های ســینمایی پیش از اکران از تلویزیون 
به نمایش درآیند و بعد درحالی که تقریبا معلوم اســت تماشاگر 
نخواهند داشت، به صورت تشریفاتی اکرانی نصفه و نیمه را تجربه 
کنند. »های پاور« در تعطیات نوروز و در شرایطی که هنوز اکران 
عمومی نشــده، در تلویزیون به نمایش درآمد کــه البته یکی از 

تهیه کننده ها از این اتفاق چندان رضایت  نداشت.
اینطور که ایسنا گزارش داده، حالا در بیستم فروردین، اداره کل 
روابط عمومی سازمان امور ســینمایی و سمعی بصری خبر داده 
که شورای پروانه نمایش فیلم های ســینمایی در جلسه اخیر با 
صدور پروانه نمایش برای فیلم  »های پاور« موافقت کرده است. 
فیلم ســینمایی »های پاور« به کارگردانی هــادی محمدپور و 
تهیه کنندگی مهدی عظیمی و امیر سرتیپ اباذر جوکار، افتخارات 
عملیات والفجر ۸ و اعتقادات و دیدگاه های شــهید ستاری را به 
نمایش می گــذارد. در این فیلم بازیگرانی چــون اتابک نادری، 
علیرام نورایی، فرزاد حسنی، مجید پتکی، الناز اسماعیلی، سپیده 

خداوردی و مهرداد ضیایی به ایفای نقش پرداخته اند.

 رونمایی  از دیوارنگاره
میدان فلسطین تهران

دیوارنگاره میدان فلســطین تهران رونمایی شد. به گزارش 
همشهری، همزمان با افزایش درگیری ها در مناطق اشغالی 
فلسطین و در آستانه روز قدس از دیوارنگاره میدان فلسطین 
تهران با شــعار»در قدس افطار خواهیم کرد«رونمایی شد. 
  قرار است این دیوارنگاره به صورت تخصصی با طرح هایی در 

موضوع فلسطین فعالیت کند.

اکران

سینما

انتظار سینماگران از دولت؛ حمایت گسترده برای عبور از بحران
سینمایی که همچنان دچار بحران مخاطب است   سینمای

و هزینه های تولید هم کــه دائما رو به افزایش ایران
است. رکود و تورم توامان بحران جدی سینمای 

ایران در سال های اخیر بوده است. 
اکران نــوروزی هم کــه در آمــار کلی   بــه نظر می رســد، 
رونقــش را مدیون فیلم »فســیل« اســت و اگر فــروش این 
 کمدی تجــاری را از آمار گیشــه حــذف کنیم با گیشــه ای

کم رونق مواجه می شویم. 
در چنین شرایطی سینماگران از دولت انتظار حمایت بیشتر و 
گسترده تری دارند. حمایت برای عبور از بحرانی که چند سالی 

است روند نگران کننده ای به خود گرفته است. 

وظیفه سازمان سینمایی رونق بخشیدن به تولید است
نایب رئیس هیأت مدیره خانه ســینما نســبت به رکود تولیدات 
سینمایی هشدار داد. علی لقمانی گفت: »خطر اصلی که امسال 
ســینمای ما را تهدید می کند، افت شــدید تولید است و طبق 
برآوردی که کارشناسان برای ســال آینده داشتند، چشم انداز 
روشنی برای تولید فیلم در سال جدید وجود ندارد. پس سازمان 
سینمایی باید همه دغدغه خود را بر حســب وظیفه ای که دارد 
در این راستا قرار دهد که شرایطی را برای رونق گرفتن تولیدات 
محصولات ســینمایی فراهم کند.«  این مدیر فیلمبرداری که با 
ایلنا گفت وگو می کرد در ادامه افزود: »این اتفاق دلایل متعددی 
می تواند داشته باشد. اقتصاد ســینمای ما در روندی قرار گرفته 
که بخش خصوصی به شدت از ســرمایه گذاری در سینما پرهیز 

کرده و این وضعیت در ســال جدید مشخصا تشدید خواهد شد. 
در حوزه سرمایه گذاری دولتی هم هر ارگان یا سازمانی که در این 
حوزه سرمایه گذاری می کند، طبیعتا انتظار دارد که موضوعات و 
مواردی که مدنظر خودش است، مطرح شود و عمدتا این تولیدات 
طبق تجربه ســال های گذشته زیاد به خواســت مخاطب توجه 
ندارند و طبیعتا روند طبیعی عرضــه و تقاضا در این حوزه دچار 
خلل خواهد شد که شاید یکی از دلایلی که بخش خصوصی هم 
در این حوزه عاقه ای به سرمایه گذاری ندارد، نگرانی از این بابت 
اســت که محصولات بخش خصوصی هم دچار همان فرایندی 
شوند که تولیدات سازمان ها و ارگان های دولتی ایجاد کرده اند. 
همین موارد به خودی خود کافی هســتند که مــا به این نتیجه 
برسیم که سال۱4۰2سال پرکاری برای ســینماگران نخواهد 
بود.« نایب رئیس خانه سینما با اشاره به بحران مخاطب و کاهش 
استقبال مردم از فیلم های سینمای ایران افزود: »میزان مخاطبان 
سینمای ما به شدت کاهش پیدا کرده است. هیچ کس هیچ اجباری 
برای رفتن به سینما ندارد و سینما باید حاوی ویژگی هایی باشد 
که مخاطب را به سوی خود بکشاند. اگر محصولات سینمایی ما 
متناسب با نیازهای مخاطب نباشند، طبیعی است که ضرورتی 
جهت هزینه کردن بــرای فیلم دیدن در ســینما وجود ندارد و 
سالن های سینما خالی می شوند و پایداری این وضعیت کاهش 
تولید را به همراه دارد. در این بین شــرایط اقتصادی را هم باید 
درنظر داشته باشــیم که نقش پررنگی در صنعت سینمای ایران 
دارد و هم بر میزان مخاطبان ســینما و هم بر سرمایه گذاری ها و 

ورود سرمایه ها در این عرصه تأثیرگذار است.«

 دولت باید دست هنرمندان را بگیرد 
امیر ســماواتی، تهیه کننده قدیمی سینما هم در این رابطه 
گفت: »ما امروزه با بحران جدی در ســینما روبه رو هستیم؛ 
هزینه تولید در سینما بسیار گزاف شده و معیشت سینماگران 
با معضات بسیار جدی روبه روســت؛ به نحوی که برخی از 
سینماگران حتی توان تأمین معاش روزانه شان را هم ندارند. 
مدیران سینمایی باید هرچه سریع تر شرایطی را ایجاد کنند 
که هنرمندان بتوانند کار کنند؛ آنها باید تدبیر ویژه ای در این 
راستا داشته باشند؛ در غیراین صورت بحران در سینما فزونی 

خواهد یافت.«
سماواتی سپس با بیان اینکه متأســفانه شرایط در سینما 
به گونه ای شده که بدون سوبسیدها و وام های دولتی ساخت 
فیلم عملی نیســت به ســینما پرس گفت: »آنچه در حال 
رخ دادن اســت اینکه بخــش دولتــی کار می کند و بخش 
 خصوصی کاما بیکار شده است و این مسئله شرایط خوبی را

ایجاد نمی کند.«
این سینماگر در پایان این گفت وگو افزود: »دولت باید از همه 
ســینماگران حمایت کند؛ نه یک قشر خاص! دولت باید در 
کوتاه مدت به کمک هنرمنــدان بیاید و از آنها حمایت کند؛ 
اکنون به غیــر از حمایت دولتی از ســینماگران هیچ اتفاق 
دیگری نمی تواند اوضاع سینما را ساماندهی کند. دولت باید 
دست هنرمندان را بگیرد و با تزریق بودجه معضات بیکاری و 
معیشتی شان را برطرف کند؛ در غیراین صورت اوضاع سینما 

در سال۱4۰2 قطعا بدتر نیز خواهد شد.«

بعد از انتشار نسخه قاچاق »برادران لیا« ساخته سعید  قاچاق
روستایی در آخرین روزهای ســال گذشته، شنبه شب فیلم

نســخه قاچاق آخرین فیلم هومن سیدی یعنی »جنگ 
جهانی سوم« در کانال های تلگرامی و فضای مجازی با کیفیت های مختلف 
منتشر شد. به گزارش همشهری، این در حالی است که خبرگزاری صبا روز 
شنبه ۱9فروردین خبر داده بود که »جنگ جهانی سوم« قرارداد اکران خود 
را برای عید فطر به شورای صنفی نمایش ارائه کرده است. مطمئنا با انتشار 
نسخه قاچاق این فیلم به فروش آن در اکران عمومی لطمه خواهد خورد و 
احتمالا دیگر نباید انتظار فروش فوق العاده ای از این فیلم داشت که یکی از 
امیدهای اصلی رونق دادن به اکران امسال بود. شنبه شب که این فیلم در 
گروه های تلگرامی قرار گرفت، بعد از دقایقی برخی گروه ها با اعام اینکه 
انتشــار این فیلم تضییع حقوق مولفان اســت، این فیلم را از کانال خود 
 480p، 720p برداشتند. اما همه کانال ها چنین نکردند و حالا کیفیت های
و 1080p این فیلم منتشر شده است. تا زمان نگارش این خبر، مسئولان 

سازمان سینمایی یا دست اندرکاران فیلم واکنشی به این موضوع نشان 
نداده اند. این فیلم با سرعت در گروه های مختلف در حال انتشار و دانلود 
شدن است و بعید به نظر می رسد که دیگر بتوان کاری برای حذف نسخه 
قاچاق آن صورت داد. این در حالی اســت که دیــروز خبر آمد فیلم های 
»جنگ جهانی سوم« به کارگردانی هومن سیدی و »تفریق« ساخته مانی 

حقیقی در چهل و دومین جشنواره فیلم استانبول در کشور ترکیه حاضر 
هستند. معمولا وقتی نسخه قاچاق فیلمی منتشر می شود، نخستین سؤال 
این است که چه کسی آن را منتشر کرده و به اصطاح فیلم از کجا درز پیدا 
کرده است؟ باز هم معمولا این پرسش جواب واضح و سرراستی نمی گیرد 
و هیچ گاه معلوم نمی شود عامل انتشار نسخه های قاچاق فیلم ها چه کسانی 
هستند. هرچند گاهی، مثل مورد »برادران لیا«، مشخص است که فیلم از 
چه منبعی منتشر شده اســت. در فقره »برادران لیا«، شرکت خارجی 
توزیع کننده فیلم نسخه بلوری فیلم را طبق قراردادی که با دست اندرکاران 
این فیلم داشت منتشر  کرد و از آنجا که »برادران لیا« نتوانست پیش از آن 
در ایران اکران عمومی شود، طبیعتا با انتشار نسخه قاچاق آن، پرونده اکران 
این فیلم در ایران برای همیشه بسته شده اســت. حالا باید دید در مورد 
»جنگ جهانی سوم« چه اتفاقی می افتد. هرچه شود، نمی شود منکر شد 
که تقریبا فروش این فیلم لطمه دیده و آب رفته به جوی بازنمی گردد. مهر 
سال گذشته »جنگ جهانی سوم« به مدت یک هفته در پردیس مگامال 
اکران شد تا حائز شرایط لازم برای حضور در مراسم اسکار به عنوان نماینده 
سینمای ایران شود. در آن زمان صحبت بر سر این بود که در آن یک هفته 
تقریبا کسی نتوانسته فیلم را ببیند و تماشاگرانی که برای خرید بلیت به 
مگامال مراجعه کرده اند، با این پاسخ مواجه شده اند که بلیت ها پیش فروش 

شده است.

»محفل« بزرگ ترین پروژه قرآنی سیماست که توانست مخاطب غیرایرانی داشته باشد

محفلی گرم و صمیمی
این شب ها، شبکه3 آنتن ویژه  ماه رمضان را به 
برنامه »محفل« اختصاص داده؛ برنامه ای که با 
اجرای رسالت بوذری هر شب روی آنتن می رود 
و سیدمحمدحسین هاشمی گلپایگانی، تهیه کنندگی آن را بر عهده دارد. با توجه به 
رویکرد برنامه »محفل« می توان گفت این برنامه بزرگ ترین پروژه قرآنی صداوسیما 
محسوب می شــود. برنامه با حضور قاریان و حافظان برتر قرآن و استعدادهای برتر 
قرآنی ایران و جهان همراه است. در این گزارش قصد داشتیم با تهیه کننده و مجری 

برنامه گپ وگفتی داشته باشیم که رسالت بوذری حاضر به گفت وگو نشد. 

فهیمه پناه آذرگزا رش
روزنامه نگار

   محفل چه ویژگی هایی دارد؟
با تماشای چند قسمت از »محفل« متوجه می شویم برنامه ای با محوریت قرآن 

است که تاش می کند رویکرد جذابی داشته باشد. به کارگیری ایده های بدیع 
و خاقانه در ساخت این اثر می تواند یک رویکرد و سبک جدید در برنامه های 
قرآنی و در ادامه مناسبتی تلویزیون باشد. از دیگر ویژگی های برنامه محفل 
می توان به پرداختن این برنامه به شاخه های متنوعی چون قرائت، تفسیر، 
حفظ، ترجمه، مفاهیم و همخوانی با حضور کارشناسان مجرب و حضار 
عاقه مند در محیطی شاد و معنوی اشاره کرد. به گفته تهیه کننده اش، 
در این برنامه که یک دورهمی قرآنی است، کارشناسان ملی و بین المللی 
حضور دارند. حامد شاکرنژاد، احمد ابوالقاسمی، حجت الاسام والمسلمین 

قاسمیان، رضوان درویش از کشور سوریه و حســنین حلو از کشور عراق، 
کارشناسان ایرانی و بین المللی برنامه »محفل« هستند. 

برخی مدیران ریسک پذیر نیستند
هاشمی گلپایگانی در ادامه البته به مدیریت شبکه3 اشاره می کند و اینکه مدیران شبکه با توجه به طرح جدید 
حمایت خوبی داشتند. این تهیه کننده در توضیح بیشــتر می گوید: »به طور مثال وقتی طرح یک برنامه ارائه 
می شود، مدیران به دلیل اینکه شاید از نظر مخاطبان جذاب نباشد، فضای خاقیت و نوآوری را قبول نمی کنند 
که به نظرم این عدم ریسک پذیری را نشان می دهد. ممکن است برنامه با طرح جدید و خاق  خود مخاطب را هم 
جذب نکند و بازخوردی نداشته باشد، اما به نظرم همین که برنامه تولید شده و توانسته جای برنامه های روتین و 
تکراری را بگیرد، یک برنامه موفق است.«    هاشمی گلپایگانی در ادامه به پروسه تولید »محفل« اشاره می کند و 
در پاسخ به این سؤال که رویکردتان برای تولید این برنامه قرآنی به چه شکل بوده، توضیح می دهد: »وقتی ایده 
برنامه مطرح شد، تاش بر این بود که برنامه از دیگر برنامه های قرآنی خاص تر باشد و در برنامه به فکر داوری 
و قضاوت نباشیم؛ به همین دلیل با کارشناسان صحبت کردیم تا از فضای خشک خارج شود. با توجه به اینکه 
اغلب برنامه های مناسبتی، گفت وگومحور است، سعی کردیم میزبانی باشیم که حس خوب و لحظات خوش را 

به مهمانانش تقدیم می کند؛ یک محفل گرم قرآنی که هم بخندیم، هم گریه کنیم و هم یاد بگیریم و... .« 

  حضور کارشناسان بین المللی؛  برگ برنده 
تهیه کننده برنامه، در »محفل« تاش کرده تا عاوه بر کارشناسان داخلی از کارشناسان بین المللی هم دعوت کند. 
هاشمی گلپایگانی درباره این موضوع می گوید: »این موضوع خودش، قاعده شکنی و ساختارشکنی است. اعتقادمان 
بر این است که مسلمانان جهان یک زبان مشترک دارند و آن قرآن است. اگر بتوانیم قرآن را به زبان گفت وگوی 
بین المللی داشته باشیم، حتما موفق خواهیم بود.« وی در ادامه می گوید: »تجربه ما از بارگزاری قسمت های برنامه در 
یوتیوب نشان داد که خیلی از مردم در کشورهای دیگر این برنامه را تماشا می کنند؛ چرا که بازخوردهای زیادی گرفتیم. 

این برنامه یک دورهمی قرآنی گرم و صمیمی برای مخاطبان ایرانی و غیرایرانی مسلمان است.«

»جنگ جهانی سوم« به یغما رفت
انتشار نسخه های قاچاق فیلم های سینمای ایران ادامه دارد 
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